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P r a k t i j k

‘Dit jaar viert NOVEX haar tienjarig 
bestaan. En dat gaan we groots vieren 
en niet alleen intern. We willen 
iedereen een kijkje in onze keuken 
laten nemen, want we willen breder 
bekend worden. Onze leden kunnen 
hun relaties uitnodigen voor vrijdag 
25 mei. Die dag geven leden workshops, 
waarbij zij uitleggen wat zij zoal doen. 
Daarnaast is er een informatiemarkt 
met speeddates, waarbij vragen aan de 
leden gesteld kunnen worden. Ook zijn 
er voordrachten over levenstestament 
en erfrecht en Karin Bloemen sluit de 
dag af met een speciaal voor NOVEX 
geschreven lied. De dag daarvoor is de 
algemene ledenvergadering en geven 
externe experts workshops. Die dag is 
met name voor de leden en wordt 
afgesloten met een diner, “NOVEX- 
cabaret” en een feest.

De vereniging is er voor executeurs, 
vereffenaars en levensexecuteurs. 
Daarnaast hebben we financieel 
adviseurs, goede doelen, bewind-
voerders, zelfstandige executeurs en 
advocaten als leden. Onze vereniging 
heeft 245 leden, waarvan circa  
55 procent uit het notariaat komt. 
Onze leden houden zich bezig met  
het afwikkelen van nalatenschappen 
of zijn levensexecuteur. We bieden 
hen een netwerk en een platform voor 
het delen van kennis. We willen de 
kwaliteit van de executele verbreden. 
Omdat onze vereniging heel divers is, 
kunnen we van elkaar leren.

Negen jaar geleden heb ik meegedaan 
aan de allereerste leergang executele. 
Daarna ben ik lid geworden van de 
vereniging en heb ik mijn certificaat 
behaald. Dat betekent dat je kunt 
aantonen over genoeg kennis, kunde 
en ervaring op het gebied van exe-
cutele te beschikken. Vervolgens ben 

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘De diversiteit maakt onze vereniging bijzonder’

w i e

w a a r

Liesbeth van den Brink-Baggerman (42), notaris
Nederlandse Organisatie Voor Executeurs (NOVEX)

notaris en meer

ik in het bestuur van de Stichting 
Certificering Executeurs gerold. Daar 
heb ik vier jaar in gezeten. Sinds twee 
jaar ben ik voorzitter van NOVEX.

We vergaderen een keer of zes per  
jaar bij mij op kantoor. Het bestuur 
bestaat uit zes bestuursleden en wordt 
ondersteund door een verenigings-
manager. Net als de vereniging is het 
bestuur heel divers. Het notariaat, de 
advocatuur, het bankwezen, de zelf-
standig levensexecuteur, het goede 
doel en de wetenschap zijn daarin 
vertegenwoordigd. 

Ik heb zelf een passie voor erfrecht  
en ik vind het mooi dat ik via NOVEX 
mijn steentje kan bijdragen aan de 
kwaliteit van dit vak. Het leuke aan 
mijn functie is dat het iets anders is 
dan waar ik dagelijks mee bezig ben. 
De inhoudelijke stukken zijn interes-
sant, de onderwerpen spreken me aan. 
Als notaris zit je veel in de notariële 
wereld. Binnen NOVEX heb je contact 
met deskundigen uit andere beroeps-
groepen. Het kan mooie dingen 
opleveren als je zaken van de andere 
kant bekijkt. 

Als bestuur hebben we een nieuw 
beleidsplan gemaakt. De basis waar-
mee we verder kunnen. We zijn nu een 
gezonde, goed draaiende vereniging. 
De sfeer is goed en de diversiteit maakt 
het heel bijzonder. Een van de punten 
die in het beleidsplan staat, is het 
opzetten van een klachtenregeling. 
Dat voorstel moet de komende ALV 
worden goedgekeurd. Ook hebben we 
besloten dat we als vereniging meer 
naar buiten toe willen treden. Daarom 
hebben we bij ons jubileum er bewust 
voor gekozen om gasten van buitenaf 
uit te nodigen.’ 
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